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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bil v torek, 27.06.2017 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 10  
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Tibor CIGUT, Oto FLISAR, 
Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Franc PERTOCI, Ernest SERDT, Viktor OBAL in 
Damjan FICKO. S krajšo zamudo se je seji pridružil član občinskega sveta Danijel KOLMAN. 
Opravičeno odsotni so bili člani občinskega sveta Vinko GAJŠT, Franc KNAUS in Danijel KOVAČ. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Milena Auguštin   - predsednica nadzornega odbora 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je v skladu z četrtim odstavkom 28. člena poslovnika občinskega sveta predlagal umik 12. točke 
dnevnega reda (Predlog Sklepa o ceniku vzdrževanja vodomerov). Vse ostale točke dnevnega reda se 
pomaknejo navzgor.  
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 23. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno ( 11 prisotnih , ZA =11 ) sprejeli naslednji 
 
DNEVNEGI RED 23. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 23. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 22. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Obravnava in sprejem zapisnika 3. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Poročilo o izvršitvi sklepov 22. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
6. Poročilo o izvršitvi sklepov 3. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
7. Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata člana Občinskega sveta občine Tišina  
8. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda OŠ Tišina 
9. Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina  
10. Sklep o podelitvi občinskih priznanj občine Tišina za leto 2016  
11. Sklep o podelitvi športnih priznanj občine Tišina za leto 2016 
12. Predlog Sklepa o nakupu računalnikov za potrebe članov Občinskega sveta  
13. Predlog Sklepa o letnem načrtu pridobivanja premičnega premoženja Občine Tišina za leto 2017  
14. Poročilo Nadzornega odbora »Pregled transferjev na področju kulture, turizma in športa v letu 2016«  
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15. Poročilo o ločenem zbiranju nevarnih in posebnih odpadkov – Saubermacher Komunala d.o.o. 
16. Letno poročilo za leto 2016 – Vodovod sistema B d.o.o. 
17. Tekoča problematika 
18. Vprašanja in pobude 
 

 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 22. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 233:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 11.04.2017 in 20.04.2017 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 3. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 234:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 20.04.2017 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 5 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 22. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 6 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 3. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
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K TOČKI 7 
 
PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA O PRENEHANJU MANDATA ČLANU OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
TIŠINA  
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so nato soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 235: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANU 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA G. SLAVKU CENER.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV USTANOVITELJA V SVET ZAVODA OŠ TIŠINA  
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Tibor CIGUT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(11 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 236: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA ZA PREDSTAVNIKE USTANOVITELJA V SVET ZAVODA OŠ TIŠINA IMENUJE:  
 

1. Danijel Kolman, Petanjci 27 
2. Dušan Novak, Gederovci 17/c 
3. Franc Kovač, Petanjci 18/a 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi  je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 237: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ 
TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI OBČINSKIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podal g. župan.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predloge sklepov na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 238: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA GLASBENO PEVSKI 
SKUPINI CVETJE V JESENI, DU TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

Člani občinskega sveta so soglasno ( 11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 239: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA IVANU CIGLAR, 
MURSKI PETROVCI 1, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

Člani občinskega sveta so soglasno ( 11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 240: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA JOŽEFU SERŠEN,  
VANČA VAS 35, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
Člani občinskega sveta so soglasno ( 11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 241: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA KARLU RATNIK, 
TIŠINA 33/A, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

K TOČKI 11   

PREDLOG SKLEPA O PODELITVI ŠPORTNIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije Ivan HORVAT. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 242: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELI PRIZNANJE ZA NAJ ŠPORTNICO OBČINE 
TIŠINA ZA LETO 2016: 
1. NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: 

SAŠA MARIJA RATNIK, KRAJNA 15 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 243: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO PRIZNANJA ZA NAJ ŠPORTNO EKIPO 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016: 
1. NAJ ŠPORTNA EKIPA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: 

STERLSKO DRUŠTVO »KOLOMAN FLISAR« TIŠINA, TIŠINA 1 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 244: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELI PRIZNANJE ZA PERSPEKTIVNEGA 
ŠPORTNIKA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016: 
1. PERSPEKTIVNI ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA: 

TJAN KAZAR, TIŠINA 13 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11 ) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 245: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELI PRIZNANJE ZA PERSPEKTIVNO 
ŠPORTNICO OBČINE TIŠINA ZA LETO 2016: 
1. PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: 

NATALIJA GJERGJEK, GRADIŠČE 50 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 

K TOČKI 12 

PREDLOG SKLEPA O NAKUPU RAČUNALNIKOV ZA POTREBE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA  

Obrazložitev je podal g. župan.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT, Tibor CIGUT, Viktor OBAL in Franc KOVAČ. 
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G. Obal je podal pobudo, da bi se seje občinskega sveta objavile na spletni strani občine.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 246: 
 

ZA POTREBE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA SE IZVEDE NAKUP RAČUNALNIKOV. Z PREDAJO 
RAČUNALNIKOV V UPORABO SE UKINJA TISKANO GRADIVO ZA SEJE OBČINSKEGA SVETA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 13 
 
PREDLOG SKLEPA O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 
2017 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Milan Karoli, predsednik odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, da 

je odbor za gospodarstvo varstvo okolja in gospodarske javne službe  na svoji 23. seji obravnaval Predlog 

Sklepa o letnem načrtu pridobivanja premičnega premoženja Občine Tišina za leto 2017 in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Tibor CIGUT. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (11 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 247: 
 
OBČINSKI SVET SPREJME SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE 
TIŠINA ZA LETO 2017. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 14 
 
POROČILO NADZORNEGA ODBORA ''PREGLED TRANSFERJEV NA PODROČJU KULTURE, TURIZMA IN 
ŠPORTA V LETU 2016'' 
 
Obrazložitev je podala predsednica nadzornega odbora ga. Milena AUGUŠTIN.  
 
Ga. Auguštin je povedala, da daje Nadzorni odbor na podlagi ugotovljenih napak in pomanjkljivosti pri 

opravljenem nadzoru, zapisanih v poročilu NO in na podlagi odzivnega poročila občinske uprave naslednje 

ugotovite in priporočila. Nadzorni odbor ugotavlja, da so bila vsa izplačila opravljena v skladu s 

podpisanimi pogodbami in da vsi prejemniki sredstev niso izpolnili vseh svojih pogodbenih obveznosti 

(poročila na področju turizma). Ga. Auguštin je povedala, da Nadzorni odbor daje predlog, da se  pred 

razpisi za naslednje proračunsko leto  uskladijo vsi  zdaj veljavni pravilniki z veljavno zakonodajo in da se 

tudi za področje turizma sredstva ne dodelijo v celoti, takoj ob podpisu pogodbe. Povedala je, da naj enak 

kriterij  velja za vsa področja, društva, ki prejemajo sredstva iz občinskega proračuna. 



 

 

Stran 7 od 11 

 

 

 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan zaključil točko dnevnega reda. 
 
 
K TOČKI 15 
 
POROČILO O LOČENEM ZBIRANJU NEVARNIH IN POSEBNIH ODPADKOV – SAUBERMACHER KOMUNALA 
D.O.O. 
 
Uvodno obrazložitev je podal g. župan.  
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil in obravnaval  
Poročilo o  ločenem zbiranju nevarnih in posebnih odpadkov – Saubermacher Komunala d.o.o. in 
Občinskemu svetu predlaga, da ga obravnava.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Oto FLISAR. 
 
 
K TOČKI 16 
 
LETNO POROČILO ZA LETO 2016 – VODOVOD SISTEM B D.O.O. 
 
Uvodno obrazložitev je podal g. župan.  
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil in z Letnim poročilom 
za leto 2016 – Vodovod Sistem B d.o.o. in Občinskemu svetu predlaga, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN in zahteval pogled v mnenje, ki ga je dalo Računsko sodišče glede 
Pomurskega Vodovoda. 
 
K TOČKI 17 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
Obisk Poljske in podpis listine o sodelovanju z občino Sadowie 
 V sredini maja smo dobili vabilo na srečanje združenja občin jugo zahodni Mazovji z naslovom: »Regije in 

evropska integracija 2017« v republiki Poljski. Srečanje je bilo izvedeno med 7 in 11 junijem. To združenje 

združuje 172 občin z cca 4 mio prebivalcev.  Z občinami iz te regije v Poljski sodeluje oz. so z njimi 

pobratene kar nekaj občin iz Prekmurja in Slovenije, Občina Grad, Cankova, Beltinci, Ormož. Na samem 

srečanju smo se srečali s predstavniki občine Sadowie, ki leži cca 60 km vzhodno od mesta Kielce in 180km 

južno od Varšave. S predstavniki te občine je bila podpisana listina o sodelovanju, ki ne predvideva 

nobenih finančnih obveznosti občine. Gre samo za sodelovanje in  

- Izmenjavo izkušenj na področju realizacije programov lokalne samouprave (informacije o 

koriščenju sredstev EU in države za lokalne projekte) 
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- sodelovanje na kulturnem, umetniškem in športnem področju in področju izobraževanja,  

- izmenjava izkušenj s področja funkcioniranja in delovanja prostovoljnih gasilskih društev.  

- Podpis listine o sodelovanju ne pomeni pobratenja, bomo pa videli kako se bo to sodelovanje 

razvijalo, morda pa bo občinski svet v prihodnosti odločal tudi o tem. Za enkrat pa kot že rečeno 

gre bolj za izmenjavo izkušenj. 

  
Izgradnja ceste na Krajni II Faza 
Za izvedbo delo na obnovi lokalne cesta na Krajni II. faza je bilo izbrano podjetje GMW d.o.o. iz Radencev.  

Za dela na vodovodu  pa je bilo izbrano podjetje Pomgrad d.d.. Dela se bodo pričela v začetku julija2017.  

 

Sprememba OPN-ja  
Kot ste že bili obveščeni z gradivom in preko spletne strani občine, so z 29. majem 2017 začele veljati 

spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta občine Tišina. 

 
 Kohezijska sredstva 
Na zadnji seji sveta Pomurske razvojne regije, ki je bila prejšnjo sredo, smo pridobili informacijo, da bo iz 

prvega poziva Vlade RS, ki je bil objavljen v l. 2015,  za razpise iz Kohezije Pomurju pripadalo 3 mio€, 

Ohranjanje varstva okolja v porečju reke Mure. Vlade RS je odprla Operativni program, da se bodo lahko 

sprejele dopolnitve, katere smo občine predlagale že pri pripravi Operativnega programa, žal pa občine 

nismo bile uspešno. Za obrazložitev kaj je Operativni program, ta program opredeljuje izvajanje evropske 

kohezijske politike, kar po domače pomeni da ta program določa kako bi se naj  sredstva iz kohezije 

porabila oz. za katere projekte bi se naj kohezijska sredstva namenila. Da je potrebno spremeniti 

Operativni program kaže dejstvo, da je bilo do marca 2017 porabljeno samo 68 mio€ oz. 2% sredstev od 

3.756 mlrd. Ta podatek si lahko pogledat tudi sami na spletni strani Službe RS za razvoj in evropsko 

kohezijsko politiko, na zavihku: Kako koristimo sredstva EU, Poročila – programsko obdobje 2014-2020, 

Poročilo o izvajanju evropske kohezijske politike januar 2014 – marec 2017, stran 6. Svet Regije je sprejel 

tudi sklep, da je izgradnja II. faze vodovoda prednostna naloga Regije , takoj za tem pa izgradnja 

kanalizacije. Vse skupaj bi naj Regija Pomurja prejela cca 47 mio€. Vse kakor bo šlo za regijske projekte, nič 

pa za projekte posamezne občine, kot je bilo v prejšnji perspektivi.  

 

Novine: izid številka v juniju.  
Obveščamo vas, da je bila planirana nova izdaja številke Novin 30. junija 2017. Vendar zaradi usklajevanj z 

novim izvajalcem in tiskarjem občinskega glasila bodo Novine izšle predvidoma v naslednjem tednu. 

 
Naravne nesreče 
V petek, 23. 06. 2017, se je tudi nad območju občine Tišina razbesnelo neurje, ki je povzročilo kar nekaj 

težav in tudi škode. Močan veter je delal škodo na nekaterih strehah stanovanjskih hiš, podiral drevesa in 

lomil drogove ulične razsvetljave. V naselju Murski Črnci je  veter polomil tri drogove ulične razsvetljave. V 

naselju Tišina se je drevo podrlo na kovinski drog ulične razsvetljave in ga tako poškodovalo, da ga bo 

potrebno zamenjati. Škoda je nastala tudi v parku na Tišini, kjer je veter polomil nekaj dreves. V naselju 

Petanjci je podrto drevo nekaj časa oviralo promet čez reko Muro, veter je naredil škodo tudi na 

razsvetljavi prehoda za pešce. Sanacija poškodovane ulične razsvetljave je v teku.    

 
 
Objave dogodkov na spletni strani občine Tišina 
V zadnjem času opažamo, da se na naši občinski strani objavlja zelo malo dogodkov iz dela in delovanja 

društev. Zato pozivamo društva, zveze in ustanove, da dogajanja in prireditve objavijo s slikami na občinski 

strani občine Tišina.   
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Župan je predal besedo ga. Karoli, predsednici odbora vaških skupnosti. 

 

Ga. Karoli je zastavila naslednja vprašanja: 

Kako je s postavitvijo svečomata na pokopališču na Petanjcih? 

Kdaj se bodo začele agromelioracije in kdo je izvajalec? 

Ga. Karoli je povedala, da so na odboru vaških skupnosti sprejeli sklep o nabavi klim v vežicah, kjer jih še ni 

in svetujejo občinski upravi, da se redno opravljajo servisi na klimah. 

 

Župan je povedal glede svečomata, da je bil ponudnik na občinski upravi in občina nima pomislekov, 

vendar pa se nam ne zdi smiselno, da bi bil svečomat postavljen na poti. Povedal je, da v primeru, da se 

dovoli postavitev svečomata na enem pokopališču se mora tudi na vseh ostalih v občini.  

Župan je povedal glede agromelioracij, da občina še ni prejela odločbe o izvedbi agromelioracij in do 

takrat  ne more pričeti z izvajanjem razpisov za izbor izvajalca za izvajanje agromelioracij.  

 

Ga. Karoli je bila zadovoljna z odgovori.  

 

 
K TOČKI 18 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na pobudo člana občinskega sveta g. Obal Viktorja glede problematike društev in sklica sestanka 
s predstavniki društev, odborom za negospodarstvo in občinsko upravo (glede papirologije, dotacije 
društvom….). 
 
Župan je povedal, da je bil sklican sestanek na katerem je bilo dogovorjeno, da imajo predstavniki društev 
možnost do 15. Septembra 2017 podati spremembe in dopolnitve na obstoječe pravilnike in javne razpise. 
 
G. Obal Viktorja  je zanimalo ali bo imenovala komisija, ki bo obravnavala te predloge. 
 Župan je povedal, da bo na tem delala občinska uprava in da bo na vse pobude podan odgovor.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Kolman Danijela s podjetja Saubermacher Komunala: 
Koliko je bilo vse plastike zbrane v naši občini ali v vseh občinah skupaj in podjetje kam se ta material 
dostavlja. 
 
Danijel Kolman  je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Kolman Danijela podjetju Cerop : Koliko je zaposlenih v 
vašem podjetju iz občine Tišina. 
 
Danijel Kolman  je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
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Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Kolman Danijela: Zakaj družina iz Tišine, ki ima dva 
šoloobvezna otroka in oba starša sta zaposlena, ne more dobiti praznega stanovanja? 
 
Danijel Kolman  je bil s podanim odgovorom zadovoljen.  
 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Kolman Danijela: Kje ter kdaj in kolikokrat je bil razpis za 
odgovorno osebo za pitno vodo v občini Tišina?  Kakšna je bila višina izplačila za dvanajst črpališč, ko so 
bila aktivna?  Koliko let je trenutno odgovorna oseba za pitno vodo v občini Tišina opravljala to nalogo? 

 
Danijel Kolman  je bil s podanim odgovorom zadovoljen. Dodatno je zahteval vpogled v pogodbo in anekse 
v kolikor so bili sklenjeni.  

 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Ernest Serdt je podal naslednjo pobudo: da se v rebalansu proračuna Občine 
Tišina za leto 2017 zagotovijo sredstva za izdelavo idejnega projekta razširitev mrliške vežice v dveh 
variantah in da se planirajo  sredstva za izdelavo projekta za pešpot Murski Črnci - glavna cesta. 
 
Župan je povedal glede razširitve mrliške vežice, da se iščejo variante, glede pešpoti je župan povedal, da 
je projekt že narejen.  
 

Ernest Serdt je bil z podanimi odgovori zadovoljen. 
 
 

*     *     *     *     * 

 
Član občinskega sveta g. Ivan Horvat je zastavil vprašanje ga. Mileni Auguštin: Zanimalo ga je 
odgovor na vprašanje glede omrežnine, ki ga je postavil na eni izmed sej občinskega sveta. 
 
Ga. Auguštin je povedala, da je bil podal odgovor s strani Računskega sodišča in da je potrebno  
odgovor vsebinsko bolj podrobno pregledati in ga bodo obravnavale na naslednji seji 
Nadzornega odbora in podale odgovor. Župan je povedal, da bo odgovor priložen k gradivu za 
naslednjo sejo.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Tibor Cigut je zastavil naslednje vprašanje: Zakaj občani niso bili obveščeni od 
rušitvi vodohrama v Borejcih? Kdo in zakaj je naročil rušitev samo v Borejcih? Ali je postopek izpeljan v 
skladu  z zakonodajo?  Iz kakšnih sredstev je bila rušitev in zdaj že dozidava narejena? 
 
Župan je povedal, da se je izvedla rušitev projekta zaradi priključitve soseda, ker lastnik sosednjega 
zemljišča ni dovolil prekopati zemljišča in je bil objekt v malo slabšem stanju. Župan je povedal, da župan 
skrbi za izvajanje nalog priključitev občanov, postopek je bil v skladu z zakonodajo in so bila sredstva vzeta 
iz proračuna občine Tišina za leto 2017. Glede obveščenosti vaščanov o rušitve je župan povedal, da je bil 
vaški odbor vasi Borejci o zadevi obveščen in dal soglasje.  
 

*     *     *     *     * 
 

Član občinskega sveta g. Danijel Kolman je zastavil naslednjo vprašanje: Zakaj ni bilo razpisa za kmetijstvo? 
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Župan je povedal, da bo razpis objavljen.  
 
Danijel Kolman je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 

 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Danijel Kolman je podal predlog sklepa, da se seje občinskega sveta nalagajo na 
spletno stran občine. 
 
Župan je povedal, da pri točki vprašanja in pobude ni mogoč sprejem sklepa.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Oto Flisar je povedal glede vodohrama, da je stal na občinski parceli in je to 
občinska last. Povedal je, da je bil v vodohramu vodovod in je bilo potrebno kuriti, kar je povezano z 
občinskimi stroški.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Danijel Kolman je podal pobudo, da so otroci folkloristi predstavljali OŠ Tišina in 
občino v Baški na dan njihove državnosti.   
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Oto Flisar je podal pobudo, da se čim več dogodkov  objavlja v Novinah. 
 
 
 

*     *     *     *     * 
 

Član občinskega sveta g. Danijel Kolman je podal pobudo, da občina najde rešitev za objavo posnetkov o 
dogajanju s prireditev.  
 
 

*     *     *     *     * 
 
Član občinskega sveta g. Tibor Cigut je zastavil vprašanje kako je glede sanacije propusta v Borejcih, saj je 
preteklo že nekaj časa.  
 
Župan je povedal, da bo zadeva v kratkem zaključena.  
 
23. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključilo ob 18.35 uri. 
 
 
 
         Občinski svet občine Tišina 

Andreja RIBAŠ                               Franc HORVAT 
 

 


